
 

 

 Jaarverslag seizoen 2021-2022 
 
Datum: 13 oktober 2022.  
Plaats: Warmenhuizen 
  
 
Geachte leden, ereleden, donateurs en bestuursleden, 
  
 
Wat een seizoen! 
 
Eindelijk konden we weer een volledig seizoen voetballen. Ondanks dat er nog wel eens een 
wedstrijdje werd afgelast vanwege Corona, hebben alle teams van jong tot oud een volledige 
competitie kunnen draaien. 
 
De afgelopen twee “verloren” seizoenen hebben we meer aanmeldingen gekregen, met name bij 
de senioren. Dit betekende dat we het seizoen begonnen met tien senioren teams, waaronder 
de dames en voor het eerst een O-23 team. 
Voor veel spelers was het wel weer even wennen, maar iedereen had er zin in. Dit was goed te 
zien op de overvolle trainingen. 
 
De velden lagen er redelijk goed bij, maar het A-veld had een trage opstart gehad waardoor 
deze nog wel de nodige groei kon gebruiken. Ook was er op alle velden veel weegbree te zien. 
De gemeente was in de zomerstop wel met een vuilrobot op de velden geweest, maar dat had 
niet het gewenste resultaat. Vanuit de selectie kwamen er geluiden dat het beter kon en zo 
geschiedde. Selectieleden werden bij elkaar geroepen en er werd, onder de bezielende leiding 
van Bob Tesselaar en Sem Broersen, op de knietjes vuil gestoken op het A-veld! 
Mooi om te zien, maar geen oplossing voor de lange termijn. De grasmasters werden opgericht 
en in heel goed overleg met de gemeente werden de nodige acties uitgezet. Op de lange termijn 
moet dit zorgen voor vier perfecte velden. Inmiddels weten we dat het zeker de goede kant op 
gaat met de kwaliteit van de velden. Hans van den Berg en Ron Wever hebben heel goed werk 
verricht, want inmiddels staat er bijna geen weegbree meer. 
 
Na twee verloren seizoenen werd het tijd voor de hoofdmacht om serieus mee te gaan doen om 
de prijzen. Er werd in de eerste wedstrijd slecht begonnen met verlies uit bij JVC, maar vanaf 
dat moment ging het alleen maar beter. Helaas werd een kampioenschap op het laatste 
nippertje gemist. Vitesse ’22 werd kampioen. Wel resulteerde de goede wedstrijden in een 
verdiende periodekampioenschap, waardoor het seizoen nog even verlengt werd. Het begin was 
goed, totdat angstgegner HSV roet in het eten gooide. Promotie naar de eerste klasse zal nog 
een seizoen moeten wachten. 
 
De overige teams presteerden prima. Door inzet van de vele trainers, coaches en ouders 
werden er mooie wedstrijden op het complex gespeeld. 
 



 

Komend seizoen volgt nog een primeur bij VIOS, namelijk twee dames teams. Bij mijn weten is 
dit nog nooit voorgekomen. 
 
Aan het einde van het seizoen konden de voorbereidingen voor het komende seizoen weer 
worden opgestart. Teamindelingen is altijd weer een heel gedoe zo vlak voor de vakanties. Met 
name de jeugd kijkt dan alweer met belangstelling uit naar de indeling voor komend seizoen. Het 
was een lastige opgave om goede indelingen te maken en na publicatie zorgde dat al snel voor 
onrust. 
Het bestuur heeft het hier nog druk mee gehad en erkend dat het misschien niet allemaal goed 
is gegaan. Een wijze les die we voor komend jaar mee moeten nemen. 
 
De eerste competitiewedstrijden van het nieuwe seizoen zijn inmiddels gespeeld. 
 
Alle vrijwilligers, leden, ouders, groenploeg, scheidrechters, oud papierploeg, trainers, coaches, 
grasmasters, coördinatoren, etc. etc., enorm bedankt voor de inzet het afgelopen seizoen. 
Zonder jullie wordt er niet gevoetbald! 
 
Laten we er met zijn allen weer een mooi, gezellig en uitdagend seizoen van maken. 
 
 
 
Hoogachtend,  
Namens het bestuur v.v. VIOS-W.  
J.J. Swan  
Voorzitter 
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